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‘Samen werken aan aantrekkelijk cultureel huis voor stad en regio’  
Nieuw bestuur Cacaofabriek aan de slag  
 
De gemeenteraad heeft gisteravond een positief besl uit genomen over de Cacaofabriek. Dit 
betekent dat zij bereid is om een tijdelijke financ iële impuls aan de Cacaofabriek te geven. Ook 
blijft de huidige organisatievorm met een stichting sbestuur in stand. Het nieuwe bestuur -dat al in 
de startblokken stond- kan nu aan de slag met het o ptimaliseren van het bedrijfsplan. Het nieuwe  -
onbezoldigde- bestuur bestaat uit de volgende drie personen, allen uit Helmond: voorzitter Michel 
van den Berg (bestuurder van Optimus Primair Onderw ijs), penningmeester Hans Wernaart (CFO 
Philips Benelux) en secretaris Peter de Witte (eige naar Allt í lagi BV, voormalig directeur 
arbodienst). 
 
De nieuwe bestuursvoorzitter Michel van den Berg kijkt met nuchterheid en vertrouwen vooruit. ‘We 
weten als nieuw bestuur waarvoor we aan de lat staan. Het is een stevige maar mooie uitdaging. De 
kaders die de gemeente heeft gesteld, zijn voor ons heldere uitgangspunten. Een cultureel huis dat in 
nauwe verbinding staat met de stad. Met vanaf 2019 een sluitende begroting zonder extra 
overheidssteun, met dus de huidige subsidie als uitgangspunt. Met dit in ons achterhoofd gaan wij de 
komende weken werken aan een vernieuwd bedrijfsplan voor de periode 2015-2018. Op 8 mei bieden we 
dit aan het College van Burgemeester en Wethouders aan.’   
 
Ook wethouder Stienen (Cultuur) kijkt positief vooruit. ‘De gemeente, het nieuwe bestuur en de gehele 
Cacaofabriek-organisatie trekken de komende tijd nauw met elkaar op. Als gemeente bieden wij 
ondersteuning en toezicht met respect voor ieders verantwoordelijkheid en rol. Een tijdelijke financiële 
impuls van de gemeente moet gaan leiden tot een zichzelf bedruipende Cacaofabriek in 2019. Dat is voor 
ons een harde voorwaarde. Op 4 juni wordt deze tijdelijke financiële impuls besproken in de 
gemeenteraad tijdens de behandeling van de Voorjaarsnota. Verder wil ik het oude bestuur van harte 
danken voor het vele pionierswerk dat ze hebben verricht.’  
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